
Protokoll fört vid LHGF Fikonets årsmöte

Lokala hyresgästföreningen 107 Barnängen/Fikonet, Södermalms hyresgästförening
Hyresvärd Svenska Bostäder

Datum: 2022-02-20
Plats: Utomhus pga. smittorisken, vid samlingssalen Barnängsgatan 44.

§1 Mötets öppnande
Ordförande Maria Björkman öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§2 a)Beslut om kallelse till mötet skett korrekt.
Kallelse till årsmöte ska komma senast två veckor innan mötet hålls. Mötet beslutade att
kallelse har skett korrekt.
b) Antal deltagare.
22 personer deltog i mötet, varav 19 var röstberättigade, se närvarolista.

§3 Val av mötesledning
a)Mötesordförande
Till mötesordförande valdes Livia Johannesson.
b) Sekreterare
Till mötessekreterare valdes Evy Green.
c)Två protokolljusterare tillika rösträknare
Till protokolljusterare och rösträknare valdes Merike Majwell och Veronica Araya.
d) Senaste datum för justering av protokoll
Mötet beslutade att protokollet skulle vara justerat senast söndag den 6 mars.

§4 Styrelsens berättelser för verksamhetsåret 2021
a) Verksamhetsberättelse
Ordförande Maria Björkman föredrog verksamhetsberättelsen. Anpassning av verksamheten
har fått göras med hänsyn till smittspridning. Föreningen har köpt in bord och stolar samt tält
för uthyrning, för att underlätta umgänge utomhus, då vi under långa perioder inte kunnat
hyra ut samlingssalen. Bomöte, samverkansmöten, öppet hus med visning av lokalerna,
pubaftnar, loppisar, städdagar, återvinningscontainrar och adventsfika har gått att ordna
under perioder, då samlingssalen kunnat utnyttjas. Ateljégruppen och sygruppen har träffats
regelbundet inne eller ute. Grannsamverkan och Gårdsföreningen har fortsatt med sina
aktiviteter i samråd med LHGF.
Mötet beslutade att godkänna verksamhetsberättelsen.
b) Ekonomisk berättelse/bokslut
Föreningen fick under året dubbla anslag, vilket kom väl till pass, då dator och skrivare har
köpts in, förutom bord, stolar och tält.
Mötet beslöt att godkänna den ekonomiska berättelsen och lägga den till handlingarna.

5§ Revisorernas berättelse 2021
Revisor Ann-Cathrine Elmén redogjorde för sin granskning av verksamhetsberättelsen, den
ekonomiska redovisningen och styrelsens förvaltning. Hon fann att granskningen visade att
hon kunde föreslå ansvarsfrihet för styrelsen.

6§ Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen.
Mötet beslutade enhälligt att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för budgetåret 2021.



7§ Beslut om antalet ledamöter och ersättare i styrelsen.
Mötet beslutade att utöka antalet ersättare till tre och behålla antalet sju ordinarie i
styrelsen.

8§ Val av styrelse
a) Ordförande
Maria Mimmi Björkman valdes till ordförande för två år.
b)Ledamöter i två år.
Omval Eva Hol Westerberg, Robert Hallin och Orsa Sutherland.
c) Ledamöter ett år.
Ann-Cathrine Elmén valdes för ett år.
d) Ersättare ett år.
Nina Körnung och Jan Wigren valdes för ett år.
e) Ett år kvar.
Merike Majwell och Evy Green ordinarie samt Eva Ryrstam ersättare

9 § Val av revisorer
a) Ordinarie revisor
Lars Lindqvist valdes till ordinarie revisor.
b) Suppleant
Pia Barre valdes till suppleant.

10§ Val av valberedning.
Mötet beslöt att förnya mandatet för sittande valberedning: Agneta Hallin, sammankallande,
Veronica Araya och Livia Johannesson.

11§ Nominering till förhandlingsdelegationen.
Mötet nominerade Eva Hol Westerberg.

12§ Nominering till uppdrag i Hyresgästföreningen på stadsdelsnivå.
Mötet beslöt att delegera till styrelsen att nominera till styrelseuppdrag för Södermalms
Hyresgästförening.

13§ Verksamhetsinriktning för 2022.
Styrelsen planerar att ta in föreläsare och ev. musiker under kommande år. De olika
arbetsgrupperna fortsätter såsom ateljégruppen, sygruppen, grannsamverkan,
samverkansgruppen, lokalgruppen och samarbetet med gårdsgruppen. Loppis, städdagar,
pubaftnar mm kommer att anordnas igen under 2022.

14§ Behandling av förslag från styrelsen; nya frågor.
Styrelsen föreslår att föreningen utökas till att omfatta hela kvarteret Fikonet. På bomötet i
november beslöts att vi skulle lägga fram den propositionen på årsmötet. Mötet beslutade att
utöka föreningen till att omfatta hela kvarteret Fikonet.
Ytterligare ett förslag från styrelsen, som innebär att vi äskar 20000 kr från
Hyresgästföreningen regionalt att använda i de fall vi anlitar någon som ska arvoderas. De
pengarna tas inte från LHGF:s budget. Mötet beslutade bifall.

15§ Avslutning
Mötesordförande tackade styrelsen för det gångna årets arbete, önskade lycka till i
fortsättningen och avslutade mötet.
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